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Üniversiteler 

Bulundukları 
Bölgelerin 
Hayat 
Sigortalarıdır.

Prof. Dr. İsmail ÇALU'nın 19% yılı mesajı
Kıymetli Mesai Arkadaşlarım,

2000’li yıllara 4 kala. Dünya genelinde akıl almaz mega 

değişimler olmaktadır. Bu değişimleri takip edemeyen, yakalayamayan 

toplumlar mevcudiyetlerini idame ettiremeyeceklerdir. Dünya bugün 

endüstri ve teknoloji çağım tamamlamış, enformasyon çağının kıyasıya 

mücadelesi gelişmiş ülkeler arasında devam etmlektedir. Gelişme yolunda 

olan veya az gelişmiş ülkeler ise, hala varoluş mücadelesi vermektedirler.
Bizler, Ülke olarak, Üniversite olarak 2000’li yıllarda söz 

sahibi olmak istiyorsak, kaliteli ve çağdaş eğitimin gereklerini yerine 

getirmek zorundayız. Bu da yapılaşma gibi problemlerden arındırılmış, 

daima ileriye bakan kadrolarla mümkündür.

Kısır çekişmeler, ayrılıklar ülkeye ve kuramlara hiç bir şey 

kazandırmaz. Bizler bunun bilincinde olma gayreti içerisindeyiz.
Sakarya Üniversitesi Rektörlüğü görevine başladığım günden 

bugüne, tekrar ettiğim tek şey "Büyük Sakarya Üniversitesi İdeali"... Bu 

ideali sizlerle beraber gerçekleştireceğiz. Ben sîzlere güveniyorum çünkü, 

başarılı yönetimler güçlü kadrolarla gerçekleşir. Bizler gibi düşünmeyen, 

ama en az bizim kadar memleketini seven insanlarla Türkiye'yi 2000'li 

yıllara taşıyacağız.

Tek şartla : Birlik ve beraberlik ruhu ile.,.
Bu ruhun devamına olan inancımla, 1996 yılının başta Ülkemize. Milletimize ve Üniversitemize hayırlara vesile olmasını temenni eder; hepinize en derin

muhabbetlerimi sunarını.

Almanya ve İsveç'ten güzel haberler var
Sakarya Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. İsmail ÇALLI ve Rektör Yardımcısı Prof. Vahdettin SEVİNÇ, Almanya ve 

İsveç'ten memnuniyet verici haberlerle döndüler.

Konu ile ilgili olarak bir değerlendirme yapan Rektör Yardımcısı Prof. Vahdettin SEVİNÇ, Almanya'da Spor 

Üniversitesi ve Aachen Teknik Üniversitesi'nde incelemelerde bulunduklarını belirterek;" Köln'de Alman Spor Üniversüesi'nde 

Kürek-Kano Bölüm Başkanı Dr. Peter Voigt, bize üniversitenin su sporları ile ilgili bölümlerini gezdirerek bölümler ve 
faaliyetleri hakkında bilgiler verdi. Burada Uluslararası İlişkilerden Sorumlu Öğretim Üyesi Prof. Kurt Wilke, Üniversitemizle 

ikili ilişkileri güçlendirmek islediklerini ifode ederek, bize Alman Spor Üniversitesi'nin bir flamasını ve bazı hediyeler takdim 

ettiler. Biz de bu üniversiteyle ikili ilişkiler konusunda umutlu olduğumuzu ifade ettik. SAÜ Beden Eğitimi ve Spor 
Öğretmenliği ile Alman Spor Üniversitesi arasında işbirliğimizde süraatle başlamıştır. Bunun sonuçlarını da önümüzdeki 

günlerde hep birlikte göreceğrz"dedi.
Alman Spor Üniversitesinde sporda kulllanılan araç ve gereçleri sağlık açosından inceleyen "Biyo-Mekonık* ve

yılda uluslararası müsabakalara katılan yaklaşık 20 bin sporcuyu doping açısından değerendiren, "Biyo Kimya* Laborotuorını'do gezdiklerini dile getiren Prof. Vahdettin SEVİNÇ, Bonn Büyükelçiliği ile de, 

özellikle yurtdışı eğitim konusunda ikili görüşmelerin yapıldığını söyledi.
Prof. Vohdettin SEVİNÇ, İsveçle de, Sfokholm Üniversitesi ve 1827'de kurulan ve dünyanın en büyük 6 kolejinden oluşan, Kraliyet Teknoloji Enstitüsünü gezerek yetkililerden bilgi aldıklarını 

belirterek, ‘ Stocholm Üniversitesi'nde özellikle Kütüphanecilik hizmetleri üzerinde yoğunlaştık. Aynı sistemi Sakarya Üniversitesi 'ne de adapte etmek istiyorum" dedi.

İsveç'te Arhenius Kimya Laboratuarını da gezdiklerini kaydeden Prof.SEVİNÇ” Kraliyet Enstitüsü ile yaptığımız görüşmeler neticesinde, buraya ücretsiz yüksek lisans öğrencisi gönderebilmek 

hususunda karara vardık. “ dedi.
Prof. Vohdettin SEVİNÇ, Almanya ve İsveç gezisinin Sakarya Üniversitesi adına çok olumlu bir gezi olduğunu ve bunun sonuçlarının do önümüzdeki günlerde görüleceğini söyledi.

Hfedilta Sodyaf'de Kök 9ökwyoHu hvuıMu
Sakarya Üniversitesi Mediko-Sosyal Merkezi bünyesinde Kızılay Kan İstasyonu kuruldu.

SAÜ Kızılay Kan İstasyonu 4 Ocak Perşembe günü SAÜ Mediko-Sosyal Merkezi nde 

düzenlenen törenle hizmete açıldı. Törene, Sakarya Valisi Erdinç BÜYÜKAKALIN, Adapazarı 
Belediye Başkam Aziz DURAN, Sakarya Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. İsmail ÇALLI, Rektör 
Yardımcıları Prof. Vahdettin SEVİNÇ ve Prof. Burhan SÜMER, Kızılay Genel Müdür Vekili Dr. 

Ertan GÖNEN, Kızılay Yönetim Kurulu Üyesi Tahsin KAPLAN ve çok sayıda davetli topluluğu 

katıl eh..
Törende bir konuşma yapan Sakarya Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. İsmail ÇALLI, SAÜ 

bünyesinde kurulan kan istasyonu ile Adapazarı’nda kan sıkıntısının azalacağına inandığını söyledi.
Öncelikle kan grubu belirlenmesi ve kan depolanması yapılacağını bildiren Rektör ÇALLI, 

bu merkezde kan yoluyla geçen hastalıkların da teşhis edilebileceğini kaydetti. Prof. Dr. ÇALLI, 

SakaryalIları da kan vermeye davet ederek; "Bugün belki kana ihtiyacınız yok. Ama, yarın 
olamayacağına kimse garanti veremez. Bunun için bugünden yarının yatırımını yaparak kan 
vermeye koşun, "dedi.

Kızılay Genel Müdür Vekili Dr. Ertan GÖNEN de yaptığı konuşmada bir yıl içerisinde 5 

bin ünite kan toplanması halinde İstasyonun "Kan Merkezine" dönüştürüleceğini ve daha iyi hizmet 

vereceğini söyledi. Dr. GÖNEN, açılıştan sonra başta Sakarya Üniversitesi personel ve öğrencileri, 

tüm Adapazarlıları'da kan vermeye davet etti.
Törende Sakarya Üniversitesi Kan İstasyonu’na ilk kan bağışını da Sakarya Valisi Erdinç 

BÜYÜKAKALIN yapü. Daha’sonra Rektör ÇALLI kan verdi.



BİLGİ İŞLEM ENFORMASYON SERVİSİ TANITILDI.
r (Serap ACAR)

Sakarya Üniversitesi Bilgi İşlem Daire Başkanlığı 

Enformasyon Aboneliği. Türk Standartlan Bölge Temsilciliği ile 
ortaklaşa düzenlenen bir programla Sanayici ve Üniversite 
mensuplarına tanıtıldı. Üniversite Sanayi işbirliği çerçevesinde Bilim 

ve Teknolojinin temel kaynaklarından yararlanmak, araştırma 
yapmak ve bölge kuruluşlarına bilginin geliştirilmesi ve 

yaygınlaştınlması yönünde yardımcı olmak için TSE kaynaklı olarak 
Üniversitemiz Bilgi İşlem Daire Başkanlığı nda Enformasyon 

servisinin kurulduğu bildirildi.
Bu servisin Üniversitemize ve Sakarya'daki kunım ve 

kuruluşlara teknik danışmanlık hizmetleri vermeyi amaçladığı 
kaydedildi.

Sakarya Üniversitesi Bilgi İşlem Daire Başkanlığı 

tarafından yapılan açıklamada şu hizmetleri verileceği belirtildi.
1. Türk ve yabancı firmaları patent ve kalite hakkında 

bilgilendirmek. Bu bilgilerin kullanılmasında talep sahiplerine 

yardımcı olmak.

2. Türk ve yabancı standartlar hakkında ilgili bilgileri sunmak
3. İnternet konusunda bağlantıları sağlamak kurum ve kuruluşları kişisel başvuruları değerlendirmek ve bağlantıları sağlamak.
4. İlgi duyanlar konusunda Bilgi Bankası oluşturarak Sakarya'daki firmaların ve diğer kurumlanıl haberlerin ve bilgilerini bilgi bankasına 

aktarmak. Ticari konularda Borsa.Döviz ve benzeri bilgileri halka sunmak.
Bu servis Sakarya bölgesinde faaliyet göstererek özel ve kamu sektör kuruluşlarına nitelikli hizmet vermeyi amaçlıyor.Enformasyon servisi 

TSE menşeyli güncel kompakt disklerden yararlanarak abonelerine;
Türk Standartlan, ABD standartları (ASTM,AQAP...vb.)t Japon standartlan (JIS), Uluslararası standartlar (ISO.IEC vs.) ilgili dokümanlar, 

ISO ve IEC üyesi yabancı ülke standartları ve ilgili dokümanlar (DIN.BS.AFNOR.vb.), Avrupa Topluluğu Standartlan (EN.ENV), ABD patentleri ve 
/nD'de tescil edilmiş diğer patentler, Avrupa patentleri ve İhracatçıya teknik yardım perinorm kompaktdisk sistemine abonelik konularında 

EıJormasyon desteği sağlayacak, bilgi gönderme şekli her an doküman ve disket gönderilerek yapılacak.
Enformasyon aboneliği Sakarya Üniversitesi olarak ön görülen ücretler 1 yıllık abonman ücreti. Standartlar 7.000.000, Patentler 10.000.000

olarak saptandı.
Aynca enformasyon biriminden elde edilen gelirin %75'lik bir kısmı ile bilgi işlem merkezinin ihtiyaçları için kullanılması tasarlandığı 

belirtildi.

Kükejolid&k Taküttui £ahwuduvwv 
Bimı tmmfaıuU!

Sakarya Üniversitesi Esentepe Kampüsü'ne yeni bir 
bina daha kazandırıldı.

Mühendislik Fakültesi Laboratuvarı binasının, 1995 
yılı sonunda alman ek ödeneklerle tamamlandığı bildirildi.

Sakarya Üniversitesi Yapı İşleri ve Teknik Daire 
Başkanı Oğuz ŞENOL, Mühendislik Fakültesi Laboratuvarı 
binasının önümüzdeki günlerde hizmete sokulacağını söyledi. 
Mühendislik Fakültesi Laboratuvarı binasının tamamlanmasıyla 
kampüste biten bina sayısı 4'e çıkmış oldu.

Sosyal Bilimler Enstitüsü ve Fen Bilimleri Enstitüsü 
binalarının da en geç bir ay içerisinde tamamlanacağı bildirildi.

SAÜ TEKNOLOJİ, UYGULAMA 
VE ARAŞTIRMA MERKEZİ 

KURUYOR
Sakarya Üniversitesi bünyesinde "Teknoloji ve 

Araştırma Merkezi" adı altında yeni bir merkezin kurulacağı 
bilidirildi.

2000 'li yıllara 4 kala, Dünya genelinde gelişmiş 
teknolojilerin araştırılmasının ve başta Sakarya ’lı sanayiciler

MERKEZ
Modem San. Sil. 101. Sk.
No.34 ADAPAZARI
Tel.: 0 (264) 275 29 04- 275 87 31

276 42 10 (3 Hal)
Fax.: 0 (264) 275 41 81

İSTANBUL ŞB.
Tersane Cad. Abdüsselah Sk.
Karınca Han No. 15/17 Karaköy / İST.
Tel.: 0 (212) 235 51 18 - 254 62 08 - 254 71 91
Fax.: 0 (212) 235 51 19

olmak üzere, tüm sanayicilerimizin hizmetine sunulmasının 
planlandığı kaydedildi.

Konu ile ilgili olarak Sakarya Üniversitesi 
Rektörlüğü tarajindan yapılan açıklamada, Sakarya 
Üniversitesi Teknoloji, Uygulama ve Araştırma Merkezi'nin 
ön çalışmalarının tamamlandığı ve önümüzdeki günlerde 
kurulmasının beklendiği açıklandı.



Prof. Lütfi SALTABAŞ "SAU 1995 
YILINDA EK ÖDENEKLERLE

HEDEFE ULAŞTI"
1995 yılı başında 359 milyar 130 milyon olarak belirlenen 

Sakarya Üniversitesi bütçesinin 1995 yıh sonunda 443 milyar 280 
milyon liraya ulaştığı bildirildi

Konu ile ilgili olarak bir açıklama yapan Sakarya 
Üniversitesi Rektör Yardımcısı Prof. Lütfi SALTABAŞ, geçtiğimiz 
ay Devlet Planlama Teşkilatı ve Maliye Bakanlığı'nda yapılan 
görüşmeler sonucunda Kampüste inşaatı devam eden Mühendislik 
Fakültesi Laborutuvarı için 15 milyar lira ek ödenek sağlandığını
söyledi.

Öte yandan, yeterli olmayan personel ödenekleri için de 
59 milyar 600 milyon ek ödenek alındığını da belirten Prof. Lütfi 
SALTABAŞ, Mecliste yapılan bütçe görüşmeleri neticesinde de, 
SAÜ'ne 9 milyar 550 milyon lira ek ödenek alındığını ve bunun da 
makina teçhizat alımı, Mühendislik Fakültesi Laborutuvarı inşaatı, 
İktisadi İdari Bilimler Fakültesi inşaatı, Fen Edebiyat Fakültesi 
inşaatlarının yapımına eşit oranda sarfedildiğini kaydetti.

Prof. SALTABAŞ,Açık Spor Tesisleri İnşaatından lmilyar 
670 milyon, Kampüs Altyapı Projesi'nden 1 milyar 432 milyon lira 
Mühendislik Fakültesi Laboratuar inşaatma aktarıldığını söyledi. 
Bu aktarmalar ve ek ödeneklere neticesinde SAÜ Mühendislik 
Fakültesi inşaatının tamamlanmak üzere olduğu bildirildi.

KAMPÜSE OTOPARK !
Sakarya Üniversitesi'nin öğrenci sayısındaki artış ve 

üniversiteye bağlı birimlerin kampüse taşınmasıyla ortaya çıkan 
araç park sorunu, yeni yapılan otoparkla büyük ölçüde hafifledi.

Sakarya Üniversitesi Rektörlük binasının karşısına yapılan 

açık otoparkı kampüsü ziyarete gelenler ve araç sahipleri 
tarafından memnuniyetle karşılandı. Konu ile ilgili olarak bir 
açıklama yapan SAÜ Yapı İşleri ve Teknik Daire Başkanı Oğuz 

ŞENOL, üniversitenin her geçen gün gözle görülebilir gelişmeler 
kaydettiğini, önümüzdeki günlerde araç park sıkıntısının dahada 
büyüyeceğinden endişe duyulmasından dolayı böyle bir açık otopark 

yapıldığını söyledi.

ÖSYS Sınav başvurularında 11 bin 
kişiye yüzakı ile hizmet.

ÖSYM tarafından yapılacak olan 1995-96 üniversite sınavları giriş 

formları Sakarya Üniversitesi Esentepe Kampüsünde satıldı. Bu yıl Mezun 

olacak adaylar başvuru formlarını kendi okullarından temin ederken 1995-96 

öğretim yılından önce mezun olan adaylar formlarım SAÜ Esentepe 

Kampüsü'nden temin ettiler. Üniversite sınavları giriş formlarım almak 

üzere, çevre illerden de gelen adaylarla birlikte, yaklaşık 11000 kişi 

başvurdu. Buna rağmen fazla izdiham yaşanmadı. Başvuru sırasında 10 

kişilik personel hizmet verdi.

Ayrıca çevre illerden form almak için gelen adaylar da Sakarya 

Üniversitesini gezme ve görme imkanını buldular. Bu yeni gelişmekte olan 

üniversitemizin tanınması açısından yararlı oldu. Hatta bazı adaylar tercihler 

arasına Sakarya Üniversitesini de yazacaklarını söylediler. Sakarya 

Üniversitesi ÖSYS Başvurularından başarıyla çıktı.

Sakarya Üniversitesi 

öğrencileri Tiyatro ve Halkoyunları 

çalışmalarını yoğun bir şekilde 
sürdürüyor. Üniversitemiz öğren

cilerinin büyük ilgi gösterdiği bu 

çalışmalarda gençler sosyal 

faaliyetlere katılmanın keyfini 

çıkartıyorlar.
Tiyatroda Turgut ÖZ AK- 

MAN'ın "Ah Şu Gençler" adlı 

oyununu sahneleme hazırlığında olan 

gençler, halkoyunlannda da Geyve 

ve Kafkas yöresi oyunlarını büyük 

bir özceri ile çalışıyorlar.

Provaları devam eden 

"Ah Şu Gençler’ oyununun Mayıs 

ayı içerisinde Bahar Şenliği'nde 

sergileneceği bildirildi.
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SİZ DE KİTAP BAĞIŞLAYABİLİRSİNİZ!
Sokoryo Üneversilesi Kiıtuphone ve Dokumontasyon Done Bcskonkgı. tarafından 1996 yık 

içeninde okuyuculorın hizmetine sunmok inere, hepsi son baskı olan yoklasdc 250 Türkçe ve 

yobonçı kitap olındgı bildirildi
Yaklaşık 15000 kitabın bulunduğu Sokoryo Üniversitesi Merkezi kutuphonesinde aynı anda 

100 öğrencinin ders çalışabileceği bir kütüphane mevcut.
Konu ile İği olarak SAÜ Kütüphane ve Dokümantasyon Daire Boskonkğı tarafındon 

yopdon oaklamodo, Sakarya Üniversitesi kütüphanesine ilginin yüksek olduğu ve geneltkle kitap 

boğıslonnın sevindirici olduğuna dikkat çekilerek. "İvgime kadar yopdan bogrs/ar, ilginin en 

güze/ örneğidir. Madem Üniversite, modern Kütüphane He gerreklesir. Öıetthle etki 
melun oğretKİlerin Sakarya Üniversitesi kütüphanelerine kitap bağışlama yansına 
katılın "diyerek herkesin bu konuda duyarlı olmaya davet ediyorlar.

ÜNİVERSİTELER ARASI KİTAP 
DEĞİŞİMİ MÜMKÜN!

Öte yandan, Ümversıtelerorosı İşbirliği Çerçevesinde kitap ohs verisinin yoprlmcsmın 

mümkün olduğunu belirtildiği oçddomodo, * Kütüphanemiz de matbu lormlonn temin edilip, 
doldurulması ve be fenalarla birlkte herhangi kitap alması mümkün oUrtyor. "
(Knlnl



Türkiye'de mahalli idarelerin 
adının olmasına rağmen. kendisinin 
olmadığına dikkat çeken Vali Yazıcıoğlu. ' 
Belediye başkanlan sadece işçi ve 

memurların maaşını ödeyen memur şekline 
gelmiş. Mahalli idarelerin adı sar. kendisi 
yok. Muhtarlar bile, devletin maaşlı memuru 
haline gelmiş, 'dedi.

Her ilde İl Özel İdarelerinin 
bulunduğunu söyleyen Yazıcıoğlu. bu 
idarelerin bütçesinin sembolik olduğunu 
belediyelerin de yetkilerinin sınırlı olduğunu 
temelde Mahalli İdarelerin güçlenmesiyle 
sorunun ortadan kalkabileceğini kaydetti.

Bürokrasiyi bir hastalığa 
benzeten Erzincan Valisi Recep Yazcıoğlu en 
alttaki memurdan, en üstteki memura kadar 
her biri vatandaşa karşı amirce bir tavır 
içerisine girdiğine dikkat çekerek 
"Memurların işi zorlaştıkça mutlu oluyorlar, 
memur olduklarını anlıyorlar, "dedi.

Konferanstan sonra SAÜ
Esentepe Kampüsüne gelen Erzincan Valisi Recep Yazıcıoğlu. İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi Öğrencilerine de. İktisat, İşletme ve Kamu yönetimi konularında ders verdi. 
Öğrencilerin yoğun ilgi gösterdiği derste. Yazıcıoğlu soru yağmuruna tutuldu.

Erzincan Valisi Recep 
Yazıcıoğlu :

" Bürokrasi
yüzünden işler 
yürümüyor "

Erzincan valisi Recep Yazıcıoğlu. 
Sakarya Üniversitesinin davetlisi olarak 4 
Aralık'ta Abasıyanık Sanat Merkezi nde bir 
konferans verdi.

’ Mahalli 
konferansta konuşan 
Yazıcıoğlu. davette
sürdüğünü belirterek, bu idari yapı ile ileriye 
gitmenin mümkün olmadığını söyledi. 
Yazıcıoğlu devlet bürokrasisi yüzünden 
işlerin yürümediğini bildirdi.

İdareler ’ konulu 
Erzincan Valisi 

merkeziyetçiliğin

İSLAM VE 
EKÜMENİKALİZM

Araştırmacı Yazar Aytunç AltındaT ın verdiği 
"Ekümenikolizm ve İslam* konulu konferans büyük 

ilgi ile izlendi.
Kent salonunda düzenlenen konferans' ta 

Ekümenik kovromının dünü ve bugünü 
değerlendirildi.

Ekümenik kavramının son iki yıl içerisinde 
Türkiye' de de duyulduğunu belirten ALTINDAL 
Hıristiyanlık aleminin bu önemli kavramı Türkiye' de 

Bit

tartışma konusu olması Fener Patriği kendisini "Kostantınopolis 

Ecumenicol PotrigF olarak lanse ediyor oluşuyla bağlantılı 

olduğunu söyledi. Araştırmacı yazar Aytunç ALTINDAL Fener 

Potriği'nin bu iddiası hakkında dinleyicilere bilgi vererek, 

ayrıca Ekümenik kavramının tarihsel gelişimi ve Hıristiyanlık 

alemindeki yeri ve rolü hakkında açıklamalarda bulundu.

"Ekümenik kavramının Hıristiyonlik aleminde çok 

belirleyici rol oynoyon bir üst kavram olduğunu belirten Aytunç 

ALTINDAL * İznik Konseyin' e 325 kadar geçen süre 
içinde bu kavram Hıristiyanlığın kuruluş dönemi 
soydan bu ilk iiçyüz yılda kilise babalan tarafından ele 
alınmış yazılarında ve vaazlarında sıkça dile 
getirilmiştir . Şimdi kısaca bu ktise babalarının 
anladıkları anlamdaki Ekümenik kavramı anlatalım" 
dedi.

Bugün Türkiye' nin bilinçli olarak Hıristiyan değerleriyle 

donatıldığına do dikkat çeken ALTINDAL "Hıristiyanlar 
kilisede Hıristiyandır. Dışarıda ise serbesttirler. Bu 
mantık Müsliimanlara da aşılanmak isteniyor"dedi.

Konferans, dinleyenlerin soru ve cevaplarıyla daha do 

çekici bir hal aldı.

Prof.Dr. Velî 
Ulutürk: 

"İslam Dini En 
Çağdaş 
Dindir."

Sakarya üniversitesi 
İlahiyat Fakültesi tarafından 
Kur'an'da Ehli Kitap " 
konferans düzenlendi.

Abasıyanık
Menkezin ( ASM )'de 
konferansa SAÜ İlahiyat Fakültesi

Prof. Dr. Veli

ULUTÜRK 
son zamanlarda 
" Allah'a şirksiz

konulu bir

Sanat 
düzenlenen

Dekan Yardımcısı 
ULUTÜRK katıldı.

Prof.Dr. 
yaptığı konuşmada 
bazı İlahiyatçıların
ve Ahirete'de şerksiz inananların 
Yahudi ve Hıristiyan olsa bile 
Cennete gideceklerini " söylediklerini 
belirterek. " Allah Resulu 'ne 
İnanmadan cennete girilemeyeceğini 
Kur'an 'da ayetlerle sabittir, "dedi.

Tevhid inancının Allah 
Resulü ile bütünleştiğini belirten 
Prof.Dr. Ulut ürk, İslam Dini'nin en 
çağdaş ve en modern bir din 
olduğunu, müslümanların ilimde, 
teknikte ve her alanda ileri gitmesi 
gerektiğini söyledi.

Prof. Dr. Refik ALAN

Prof. Dr. Refik ALAN kimdir ?
) 946 yılında Mersin'de doğdum, ilk ve ortaokulu Mersin'de, liseyi Adano'do bitirdim. 1964 yılında 

Mersin'de Ziraat Teknisyeni olarak göreve boşlodım. 1967 yılında girdiğim Ankara Üniversitesi Ziraat 

Fakültesi Bahçe Bitkileri Bölümünden 1972 yılında mezun oldum. 1972 yılında Almanya'da iki ay staj 
yoptım.1972-1973 eğitim-öğretim yılında Ankara Üniversitesi Fen Bilimleri Enstitüsünde Torım ve 
Köyrsleri Bakanlığı adıno Doktora çalışmama başladım. 1973 yılında Atatürk Üniversitesi Ziraat 

Fakültesinin açmış olduğu sınavı kazonarok Bahçe Bitkileri Bölümüne Araştırma Görevlisi olarak otandım. 
1976 yılında Doktora çalışmamı tamamladım. 1979 yılında ABD nin Georgia Üniversitesi'ne (Unıversity of 

Georgia, Athens, GA) gittim ve orada iki yıl araştırmacı olarak bulundum. Bu süre için de hazırlamış 
olduğum 4 ayrı araştırma projesi adı geçen Üniversite tarafından finanse edildi. Orada bulunduğum süre 

içinde ABD'de düzenlenen uluslararası iki sempozyuma tebliği olarak katıldım. 1981 yılının sonlarında 
yurda döndüm. 1982 yılında Bahçe Bitkileri Anobilim Dalında Doçent, 1988 yılında da Profesör oldum. 
Atatürk Üniversitesinde iken Fen Bilimleri Entitüsü ve Fakülte Yönetim Kurulu üyeliklerinde bulundum. 
Atatürk Üniversitesi Ziraat Fakültesi Tarımsal Araştırma ve Yayın Merkezi Müdürlüğü ile Bölüm Başkanlığı 

görevlerini ifa ettim. Yaklaşık I O'u İngilizce olmak üzere toplam 70 kodar yayımlanmış bilimsel makalem 
bulunmaktadır. Eylül 1994'de SAÜ Teknik Eğitim Fakültesine naklen otandım. Ocok 1995 de Dekan 
Yardımcılığı görevine atandım. 1995-96 öğretim yılında Üniversitemizde açılan Sapanca ve Geyve Meslek 

Yüksekokullarındaki Bahçe Ziraat Programlarını yürütmek üzere 13-b ile Sapanca MYO'do 
görevlendirildim. Halen bu görevlerimi yürütmekteyim.
-Fakültenizi tanıtırmısınız?

Teknik Eğitim Fakültesi 1994-95 eğitim-öğretim yılında Metal Öğretmenliği Bölümü ile faaliyete 
geçmiştir. 1995-96 yılında do Mokina Öğretmenliği ile Elektronik ve Bilgisayar Öğretmenliği Bölümleri

eğitime başlamıştır. Fakültemizde ikinci sınıfta 29, birinci sınıfta ise 90 olmak üzere toplam 119 öğrenci 
bulunmaktadır. 1996-97 yılında iki ayrı bölüm daha öğretime açılacaktır. Fakültemiz uygulomaya dönük 
bir fakülte olduğu için çeşitli atölyelerin bulunması önem arz etmektedir. Bu amaçla, şu anda Fakültemiz 
bünyesinde 3 adet atölye faaliyete geçirilmiş, birinin de hazırlığı tamamlanmak üzeredir. Bunlar sırasıyla 
şunlardır:
1. Temel İşlem Atölyesi. Bu atölyede çeşitli ölçü aletlerinin kullanılması, temel makina işlemleri ve el 

tesviyeciliği uygulamaları yapılmaktadır.
2. Kaynak Atölyesi. Bu atölyede elektrik ark gözaltı kaynağı ve oksi asetilen kaynağı cihazları vardır. 
Burada üniversitemizin ihtiyacı olan metalik moso, sandalye, tezgoh, yazı tahtası iskeleti, bilgisayar 
masası vs.gibi işler yapılmaktadır. Atölyenin tam fonksiyonel olabilmesi için ve 2 adet gözaltı ve punto 
kaynak makinasına ihtiyaç vardır.
3. Talaşlı İmalat Atölyesi. Her türlü talaşlı imalat işleminin yapılabileceği bu atölyede toma, freze, daire ve 

düz testere, planya,vargel,taşlama tezgahı ve kollu makaslar bulamaktadır. Daha hassas işlemler için bir 
CNE torna tezgahına ihtiyaç vardır.
4. Elektronik Atölyesi. Kuruluş safhasında olan bu atölye için osiloskop, ayarlı güç kaynağı, mikro işlemci, 
ovometre ve sinyal üreticisi temin edilmiştir. Mevcut bu atölyede ilaveten Plastik Sekil Verme, Malzeme ve 
Isıl işlem ile Döküm Atölyelerinin kurulmasındo üniversitemiz ve bölge sanayii bakımından büyük yorarlar 
vardır.
Sakarya Üniversitesinin şu andaki durumu ve geleceği bakkaldaki görüşleriniz...

Sakarya Üniversitesi genç ve dinamik bir üniversite olup gelişmesini ve büyümesini 

sürdürmektedir. Sakarya gerek coğrafi konumu, gerek ulaşım kolaylığı ve gerekse uygun ekolojisi 
nedenleriyle ideal bir üniversite olma durumundadır. Yoğun ve çarpık kentleşme, hızlı ve yaygın 
sanayileşmesiyle, plansız ve hedefsiz büyümesiyle, çeşitli kentlerine, sanayileşme,ulaşım,trafik,çevre vb. 
sorunların ciddi boyutlara ulaştığı İstanbul benzeri şehirler yaşanılmaz hole gelmiştir. Bu gibi yerlerde 

üniversite birim veya kompüslerin şehrin merkezinde kalmış olması nedeniyle sakin ve sağlıklı eğitim 
verilemez duruma girmiştir. Bu gibi şehirlerin hem okuyan öğrenciler hem de okutan veliler yönünden 
sağlıklı, güvenli ve maddi yönden ucuz bir üniversite şehri olmaktan akmış olduğu gibi öğrenciler 
üzerinde sosyolojik ve psikolojik olumsuz etkiler yaptığı kanısındayım. Sakarya'nın otoban üzerinde 
olması, İstanbul'a demiryolu ile bağlantılı bulunması ve iklimin uygun olması ulaşım, barınma ve 
beslenme gibi üniversitenin temel ihtiyaçlarını kolaylaştırmaktadır. Bu şartlar SAÜ'nün yakın bir gelecekte 

büyük ve saygın bir üniversite olması bakımından ülkemizin ilk on üniversitesi içine gireceğinden hiç 
kimsenin kuşkusu olmaması ve kısa zamanda hizmete girmesi bunun ilk işaretleri olacaktır. Açılan yeni 
MYO lor ile açılmasına karar verilen yeni fakülteler MYO ile belli kurum ve kuruluşlardan üniversiteye 
devredilen binaların da genişlemenin ve büyümenin simgeleri olduğuna inanıyorum. Nitekim öğrenci ve 
öğretim elemanı sayımız süratle artmaktadır.

Bugünün üniversite öğretimi nasıl olmalıdır?
Günümüzde üniversite eğitimi, çağın tüm gereksinimlerine cevap verebilecek, yüksek teknolojiyi 

kullonon hatta üreten, sanayii sektörünü yönlendiren ve tamamen uygulamanın içinde bulunan bir 
karakterde olmolıdır.Ancak bu hedeflerinin yanında vatanını ve milletini seven, büyüğüne saygı, 
küçüğüne şefkat gösteren, sağ duyu sahibi, müteşebbis, hoşgörü sahibi, kararlı, sabırlı, çalışkan ve 
üretken olmayı sağlayacak şekilde bir eğitim vermeliyiz.
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Mühendislik Fakültesi Dekanı

Prof. Dr. Fevzi YILMAZ m özgeçmişi 
04. 03. 1950 Sapanca doğumlu. Adapazarı 

Atatürk Lisesini bitirdikten sonra 1969 yılında İ. T. 0. 
'ye girdi Metalürji Mühendisliği Bölümünden 1973 
yılında Mühendis, 1975 yılında Yüksek Mühendis 
olarak mezun oldu.

İngiltere'de Manchester Üniversitesi yürüttüğü doktora 
çalışmasına 1979'da sonuçlandırdı. 1984 yılında Doçent, 1990 yılında 
Profesör oldu.

Yurt içinde ve yun dışında otuzu aşkın makalesi olan Prof. Dr. 
Fevzi YILMAZ’ın endüstriyel çalışmalan da bulunmaktadır. "Alaşımlar" 
isimli kitabın yazan olup, iyi derecede İngilizce bilmektedir.

Sakarya Meslek Yüksekokulu Müdürlüğü de (1 yıl) yapmış ve bir 
süre (4 yıl) yun dışındaki bir Üniversitede çalışmıştır. Halen Sakarya 
Üniversitesi Mühendislik Fakültesi Dekanlığı görevini sürdürmekte olan 
Prof. Dr. Fevzi YILMAZ evli ve 3 çocuk babasıdır.

Mühendislik Fakültesi Dekan Yrd.

Doç. Dr. Muzaffer ELMAS m Özgeçmişi
İlk ve ona öğretimini doğum yeri olan 

Giresun'da yaptı. 1980 yılında İTÜ İnşaat Fakültesi, 
İnşaat Mühendisliği Bölümü’nü bitirdi. Mezuniyet 
sonrasında SDMMA ’nde uzman olarak göreve başladı. 
İTÜ Sakarya Mühendislik Fakültesi'ne 1982 yılında

Araştırma Görevlisi olarak atandı. Yapı Dalı 'nda Yüksek Lisans (1982), İTÜ 
Fen Bilimleri Enstitüsü. İnşaat Anabilim Dalı, Yapı Programı 'nda Doktora 
(1988) çalışmalannı tamamladı ve Yardımcı Doçentliğe yükseldi. 1994 
yılında Doçent ünvanını aldı. 1995 yılında Dekan Yardımcılığı görevine 
atandı ve halen bu göreve devam etmekledir.

Mühendislik Fakültesi Dekan Yrd.

Yrd. Doç. Dr. Orhan TORKUL un özgeçmişi
1960 yılında Adapazarı'nda doğdu. İlk ve 

orta öğrenimini Adapazarı'nda tamamladıktan sonra 
1978 yılında İTÜ Sakarya Mühendislik Fakültesi 
(SMF) Endüstri Mühendisliği Bölümüne girerek 1982 
yılında Endüstri Mühendisi Unvanını aldı. 1982-1984

arasında vatani görevini yedek subay olarak1982-1984 yıllan 
tamamladıktan sonra 1984 yılında SMF'si Endüstri Mühendisliği bölümünde 
Araştırma Görevlisi sınavını kazanarak Endüstri Mühendisliği Anabilim 
dalına Arş.Gör. olarak atandı. Aynı yıl Yıldız Teknik Üniversitesi Fen 
Bilimleri Enstitüsü Endüstri Mühendisliği Anabilim dalında yüksek lisans 
sınavını kazanarak 1987 yılında Endüstri Yüksek Mühendisliği ünvanını aldı. 
1987-1989 yıllan arasında İstanbul Üniversitesi İşletme Fakültesi Üretim 
Yönetimi Anabilim dalında Doktora çalışmasına başladı. 1989 yılında 
İngiltere'de Cranfıeld İnstitute of Technology'de Doktora çalışmalanna 
devam etti ve 1993 yılında Doktor ünvanı aldı.

Aynı yıl Sakarya Üniversitesi Mühendislik Fakültesi Endüstri 
Mühendisliği Bölümü Endüstri Mühendisliği Anabilim dalına Yardımcı 
Doçent ve Endüstri Mühendisliği Anabilim dalı Başkanlığına atandı. 1995 
yılında da Mühendislik Fakültesi Dekan Yardımcılığına atandı. Yabacı Dil 
olarak İngilizce bilmekte olup, evli ve iki çocuk babasıdır.

Mühendislik Fakültesi Sekreteri Vekili Fethi KÜSE
1960 Adapazarı doğumlu. İlk, Orta ve Yüksek öğrenimini 

Adapazarı'nda tamamladı. Memuriyete 1982 yılında S.D.M.M.A.'nde 
başladı. Halen Mühendislik Fakültesi'nde Fakülte Sekreteri Vekili olarak 
görev yapmaktadır.

MAKİNA MÜHENDİSLİĞİ BÖLÜMÜ 
Bölüm Başkanı : Doç. Dr. Ahmet ÖĞÜR 
Bölüm Başkan Yrd.: Yrd.Doç.Dr.Ümit KOCABIÇAK

D
 Fakültenin çekirdeğini 1970 yılında Milli Eğitim

Bakanlığı ’na bağlı olarak

Mühendislik ve Mimarlık
Makina ve İnşaat Bölümlerine alının 160 öğrenci ile öğretime 

başlayan okul, 1971 yılında 1418 Sayılı Kanun ile 'Sakarya 

Mühendislik ve Mimarlık Akademisi' adını alarak halen ana 

bina olarak kullanalan Ozanlar Ortaokulu'ha yerleşmiştir. 
1977'de İşletme Mühendisliği - 1980'de Elektrik ve 

Elektironik Mühendisliği ile Metalürji Mühendisliği 
Bölümlerinin açılması ve İzmit Caddesindeki Lise binasının 

tahsis edilmesiyle eğitim - öğretim çalışmalannı 

sürdürmüştür. 1980 yılından itibaren Yüksek Lisans ve 

Doktora programlarına öğrenci alınmaya başlanmıştır. 

Yüksek Lisans ve Doktora programına alınan öğrencilerin 
öğretimi İTÜ Fen Bilimleri Enstitüsü tarafından yürütülmüş 

olup, 1993 yılından beri Sakarya Üniversitesi Fen Bilimleri 

Enstitüsü tarafından yürütülmektedir.
2547 Sayılı Kanun gereğince 1982 yılında çıkarılan 41 

Sayılı Kanun Hükmünde Kararname ile adı geçen Akademi, 
İstanbul Teknik Üniversitesi'ne bağlı "Sakarya Mühendislik 

Fakültesi "ne dönüştürülmüştür. Aynı Kararname ile 1976 
yılında Milli Eğitim Bakanlığı Yaygın Yüksek Öğretim Genel 

Müdürlüğü bünyesinde açılmış olan Sakarya ve Düzce Meslek 

Yüksekokulları da Sakarya Mühendislik Fakültesi'ne 

bağlanmıştır. Bu şekilde oluşan Fakülte; 5 Bölüm ve 2 Meslek 

Yüksekokulu ile eğitim - öğretimini sürdürmüştür.
Fakültemiz 1992 yılında çıkan 3837 Sayılı Kanunla 

kurulan "Sakarya Üniversitesi"ne bağlanmıştır. Sakarya 

Mühendislik Fakültesine bağlı Düzce Meslek Yüksekokulu da 
aynı kanunla kurulan Abant İzzet Baysal Üniversitesi'ne 

bağlanmıştır. Fakültemizin mevcut 5 Bölümüne ilaveten 1994 

yılında Çevre ve Bilgisayar Mühendisliği Bölümleri açılmıştır.
Fakültemizdeki fiziki imkan yetersizliği nedeniyle 

İnşaat ve Metalürji Mühendisliği Bölümleri Ozanlar'daki ana 

binamızda; Makina, Endüstri, Elektrik ve Elektronik 

Mühendisliği, Çevre Mühendisliği ve Bilgisayar Mühendisliği 
Bölümleri Üniversitemiz Kampüsünde öğretimini

öğretime açılan 'Sakarya 

Yüksekokulu 'oluşturmaktadır.

sürdürmektedir.

Sakarya Üniversitesi Mühendislik Fakültesi Makina Mühendisliği 
Bölümü, Sakarya D.M.M.Akademisinin İnşaat Mühendisliği Bölümüyle beraber 
1970 yılında kurulan iki bölümden biridir. Bölümümüz 1982 yılında İTÜ Sakarya 
Mühendislik Fakültesine bağlı olmak, İTÜ programı uygulamak ve 1992 yılında 
yeni Üniversiteler yasası ile Sakarya Üniversitesi Mühendislik Fakültesine 
bağlanmıştır. İlk mezunlarını 1974 yılında vermiştir ve zaman içinde mezun olan 
öğrencilerimiz diğer Kamu ve Özel sektörlere ait işyerlerinde başarılı çalışmalar 
yapmaktadır. Şubat 1994'te Sakarya Üniversitesi Fen Bilimleri Enstitüsü Makina 

Mühendisliği Enstitü Anabilim Dalı olarak Bölümümüz Yüksek Lisans ve Doktora 
öğretimine başlamış ve Makina Tasarımı İmalat ve Enerji Bilim dallarına 

ayrılmıştır. Ekim 1995-1996 Kış Yarıyılından itibaren ise Kaynak Bilim Dalı 
Lisansüstü programına dahil edilmiştir. Makina Tasarımı İmalat ve Enerji Bilim 
Dallarına Makina Mühendisliği çıkışı olanlar. Kaynak Bilim dalına ise Endüstri, 
Metalürji, İnşaat, Çevre Mühendisliği çıkışlı olanlar müracaat edebilmektedir.

Makina Mühendisliği Bölümü Makina Laboratuvarı Malzeme 
Laboratuvarı ve Hidrolik Laboratuvarı imkanlarına sahip olup, bu 
laboratuvarlarda eğitim amaçlı çalışmaların yanında proje, araştırma ve 
endüstriyel amaçlı çalışmalarda yapılmaktadır.

Mühendislik Fakültesinin Bölümlerini Tanıtmaya Gelecek Sayımızda Devam Edeceğiz.



Almanya ve İsveç'ten 
güzel haberler var

I/.KA.V sntK I'.A'İVERSİTESİ KCREK 
TAKIMI SAKARYA'YA GELİYOR.'

Başurafı Sf. I 'de

Alman Spor Üniversitesi Kürek-Kano Bölüm Başkanı Dr.Peter Voigt , 
Alman Spor Üniversitesi Kürek Takımının Sakarya'ya geleceği müjdesini verdi.

Sakarya Üniversitesi ile Alman Spor Üniversitesi arasında gerçekleştirilen işbirliği protokolü ile Sapanca Gölü nde Kürek yarışmaları yapılacağı 

bildirildi.
Sakarya Üniversitesi Rektörü Prof.Dr. İsmail ÇALLI ve Rektör Yardımcısı Prof. Vahdettin SEVİNÇ'in geçtiğimiz ay Almanya ’ya yaptıkları ziyaret 

esnasında görüştükleri Alman Spor Üniversitesi Kürek-Kano Bölüm Başkanı Dr.Peter Voigt , Alman Spor Üniversitesi Kürek Takımının Sakarya 

Üniversitesi 'nin davetlisi olarak Sakarya ’ya geleceğini açıkladı.
Sakarya Üniversitesi'nin misafiri olarak Sakarya'da bulunan Dr.Peter Vogit, Alman Spor Üniversitesi Kürek Takımı'mn. SAÜ Geleneksel II. 

Bahar Şenliği ne katılacağım ve bunun organizesi için buraya geldiğini söyledi.
öte yandan, konu ile ilgili olarak bir açıklama yapan Sakarya Üniversitesi Rektör Yardımcısı ve Beden Eğitimi ve Spor Öğretmenliği Bölüm 

Başkanı Prof. Vahdettin SEVİNÇ. Alman Spor Üniversitesi ile ikili ilişkiler neticesinde, bu üniversitenin kürek takımının önümüzdeki günlerde Adapazarı ’na 
geleceğini ve Sapanca'da kürek müsabakalarının yapılacağını söyleyerek. “Ayrıca bu Üniversite ile öğrenci ve öğretim elemant değişimi de karara 

bağlanmıştır. Bu protokole göre biz de Almanya ’ya öğrenci ve öğretim elemanı göndereceğiz ” dedi. .

> JUDODA BİR BİRİNCİLİK, 
BİR İKİNCİLİK

27-28 Aralık tarihleri arasında İçel 'de yapılan 
Üniversitelerarası judo Birinciliği müsabakalarına kanlan Sakarya 
Üniversitesi Judo Takımı ’ndan Burcu Önal. 61 kiloda bayanlarda 
l.oldu.

78 kiloda Gökhan Baysal'da erkekler de 2. olarak gümüş 
madalya kazandı.

Bahri Yıldırım başkanlığında İçel'e giden SAÜ Judo Takımı, 
kızlarda 6. erkekler kategorisinde de takım olarak 8. oldu.

Sakarya Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. İsmail ÇALLI. Spora 
büyük önem verdiklerini ve gençleri teşfik ettiklerini belirterek " 
Burcu ÖNAL ve Gökhan BAYSAL't kutluyorum. Sakarya 
Üniversitesi olarak, kendilerinden daha büyük bekliyorum. " dedi.

MİNYATÜR SAHADA "JÖNLER 
BİRLİĞİ " ŞAMPİYON

SAÜ Beden Eğitimi ve Spor Bölûmü'nün 
düzenlediği turnuvada "Jönler Birliği" şampiyon oldu. 
Sakarya Üniversitesi Beden Eğitimi ve Spor Bölümü 
öğrencilerinin kendi aralarında düzenlemiş oldukları 
"Sınıflar Arası Futbol Turnuvası" nı "Jönler Birliği" 
kazandı. Finalde, "Delikanlıspor"la karşılaşan "Jönler 
Birliği ", Delikanlıspor ' u da 7-3 yenerek 
şampiyonluğunu ilan etti. Final karşılaşması Kırkpmar 
Tesislerinde yapıldı.Minyatür sahada 7 kişiyle yapılan 
müsabakalara katkıda bulunan. Öğretim görevlileri Jönler 
takımına kupalarını vererek onları tebrik ettiler.

ÜNİVERSİTELER ARASINDA SAÜ GÜREŞTE 
3.OLDU!

Sakarya Üniversitesi "Üniversitelerarası Güreş Grup Birinciliği" nde takım 

halinde 3. oldu.
5-8 Aralık 1995 tarihleri arasında Kütahya'da gerçekleşen 

"Üniversitelerarası Güreş Birinciliği 'ne" Sakarya Üniversitesi Serbest Stilde on 

sikletle katıldı.
SAÜ Fen-Edebiyaı Fakültesi Beden Eğitimi ve Spor Öğretmenliği Bölümü 

öğrencisi Mehmet ATMACA 57 kiloda birinci oldu, 74 kiloda Gökhan BAYSAL ve 82 
kiloda Osman ÇALGIN'ın ikinciliği elde ettiği müsabakalarda Sakarya Üniversitesi 

Güreş Takımı elemelere katılan Üniversiteler arasında üçüncü oldu.

> Basketbol’da Rektörlük Kupası 
Sakarya Meslek Yüksekokulu’nun!

Sakarya Üniversitesi’ne bağlı Fakülte ve Meslek Yüksekokulları 

arasında düzenlenen "Rektörlük Kupası" nı Sakarya Meslek Yüksekokulu 

Basketbol Takımı kazandı
İkinciliğini Fen Edebiyat Fakültesi Basketbol Takımı'nın kazandığı. 

Rektörlük Kupası Basketbol Turnuvası'mn ödül töreninde bir konuşma yapan 
Sakarya Üniversitesi Rektör Yardımcısı Prof. Burhan SÜMER bu yıl içerisinde 
Türkiye genelinde düzenlenen sportif karşılaşmalarda Sakarya Üniversitesi'nin 
önemli sonuçlar aldığını belirterek "Sakarya Üniversitesi Spord da iddialı " 

dedi.

SAU’li Öğrenciler Mevlana
Diyarında. (Fatma ekşİ)

Sakarya Üniversitesi Rektörlüğü çalışmalarına aralıksız 

devam ediyor.
Sakarya Üniversitesi tarafından geçtiğimiz günlerde 

Konya'ya düzenlenen kültür gezisine de çok sayıda öğrenciyle 

katıldı. Sağlık Kültür ve Spor Daire başkanlığınca düzenlenen 

geziye Türki Cumhuriyetlerden gelen öğrencilerin katılmasına 

bilhassa önem verildi. Konya'nın özellikle camilerini gezen 

öğrenciler bunun yanında diğer Tarihi ve Trustik yerlerimde 

gördüler. Gezi sırasında çok eğlendiklerini belirten öğrenciler 

" Güzel bir gün geçirdik bu gezi bizim açımızdan çok yararlı 

oldu, böyle kültür gezilerinin devam etmesini istiyoruz, diyerek 

duygularım dile getirdiler.
Öteyandan Sakarya Üniversitesi Rektör Yardımcısı 

Prof. Dr. Burhan SÜMER 1996 yılının Sosyo kültürel açısından 

daha dolu bir yıl olacağma inandıklarını belirterek " Çevreye 

yönelik gezi ve kültürel proğramlarımıza yoğunluk kazandırdık. 

1996'da bu etkinliklerimiz bir şekilde devam edecek. " dedi.



PmtUttfdeK Yanî Atamaîari
Fen Edebiyat Fakültesi Tarih Bölümü Öğretim Üyesi Doç.Dr Fahrettin OLGUNER. Profesörlüğe atandı. Prof.Dr. Fahrettin OLGUNER 'e 

başarılar diliyoruz.
İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi İstatstik Bölümü Öğretim Üyesi Yrd.Doç.Dr. Yılmaz ÖZKAN ile Fen Edebiyat Fakültesi Matematik Bölümü 

Öğretim Üyesi E. Sabri TÜRKER geçtiğimiz ay Doçentliğe yükseldiler.
Hendek M.Y. Okulu Sosyal Proramlar Bölüm Başkam Haşan Latif Fen - Edebiyat Fakültesi Sosyoloji Bölümü Öğretim Üyesi Sefahattin 

ÖZYURT, Fen - Ed. Fakültesi Tarih Bölümü Öğretim Üyesi Recep YAŞA. Fen Edebiyat Fakültesi Matematik Bölümü Öğretim Üyesi Murat TOSUN, 
Fen Edebiyat Fakültesi Sosyoloji Bölümü Öğretim Üyesi M. Sait DOĞAN da bundan böyle Yrd.Doç. Olarak Sakarya Üniversitesi ne hizmet 

edecekler.
Sakarya Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. İsmail ÇALLI, Sakarya Üniversitesinin yeni öğretim üyeleriyle daha da güçlendiğini belirterek 

Profesör, Doçent ve yardımcı olan mesai arkadaşlarımı tebrik ediyorum. İdealimiz olan ” Büyük Sakarya Üniversitesi yolunda destekleri için 

başarılar diliyorum." dedi.

Sosyal Bilimler Enstitüsü Müdür Yardımcısı Yrd.Doç.Dr. Harun Reşit Yazgan geçtiğimiz 

ay dünya evine girdi. Yrd.Doç.Dr. Yazgan ve Eşi Betül Var (Yazgan)'ı tebrik ediyor mutluluklar 

diliyoruz.
İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi üç Araştırma Görevlisini evlilik kervanının üyesi yaptı. 

A.Kadir - Nurgül ARDIÇ, İrfan - Hümeyra HAŞLAR ve A.Kadir - Hayriye IŞIK çiftlerine^dç^— 

ömürboyu mutluluklar dileriz.
Geçtiğimiz aylar evlilik mevsimi aylarıydı. İdari 

Personelimizden de 3 arkadaşımız dünya evine girdiler. Emine 

Aslantaş - Ali Barut çiftine, Fatma Güneş - Harun Aykul 

çiftine ve Nejat ve Selda Er çiftine de mutluluklar diliyor. " 

Bekarlar haydi dansı başınıza " diyoruz.
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YRD. DOÇ DR. CUMA 

BİNDAL ABD'DE 
PATENT ALDI

National Laboratuarında yaptığı 
sonucunda " Lubrication from 
acid with oils and greases "

Mühendislik Fakültesi Metalürji Mühendisliği 
Bölümü Öğretim Elemanlarından Yrd.Doç.Dr. CUMA 
BİNDAL misafir araştırmacı olarak bulunduğu 
Amerikan Argonne 
bilimsel araştırma 
mixtures of boric
konusunda patent aldı. Söz konusu patent Amerikada 
U.S patent No 5.431.30 (ANL-IN-92-025) numarası ile 
alındı. Yapılan bilimsel araştırma neticesinde Bor 
oksit, yüzeylerde borik asit filmi oluşturacak çeşitli 
plastik ve metal elematılanda hareketli parçaların 
yağlanmasını kolaylaştırmaktadır. Sonucunda yapılan 
çalışma hareketli makina parçaları, metal işleme 
kalıplan ve soğuk halde merdaneleri gibi çok çeşitli 
makina elemanlarıda kullanım alanı bulabilecektir. 
Yrd. Doç. Dr. Cuma BİNDAL bu çalışmasını Dr. Ali 
ERDEMİR ve Dr. George FENSKE ile yapmıştır^

rva DePre,n® 
dayanıklı ?

Sakarya Üniversitesi, Adapazarı
Belediyesi ve İnşaat 

Mühendisleri Odası Sakarya 
Şubesi tarafından ortaklaşa 

düzenlenen bir panel de " Dinar 
Depremi " değerlendirilerek 

Sakarya için alınması gereken 
tedbirler ele alındı.
Yeni bir Dinar faciasının yaşanmaması 

için yapılarda alınacak tedbirler ve yapılacak 

denetimleri tartışıldı. Panelde konuşmacı olarak 

SAÜ Mühendislik Fakültesi Dekan Yardımcısı 

Doç.Dr. Muzaffer ELMAS. Yrd.Doç.Dr. Zeki 
GÜNDÜZ, Yrd.Doç.Dr. Mansur SÜMER, 

Yrd.Doç.Dr. Hüseyin KASAP ve İnşaat 

Mühendisi Ahmet ERDİM katıldı.

Doç.Dr. Muzaffer ELMAS panelde 

yapuğı konuşmada. Türkiyenin % 40'ının aktif 

fay hattı, % 95 ' nin de deprem riski taşıdığım 

belirterek, * Depremle ilgili araştırmalar büyük 

önem taşıyor. Yapılan araştırmalar Yer 
Mühendisiliği ve İnşaat Mühendisliği açısından 

olduğu kadar Yönetim Bilimleri açısından da 

büyük önem taşıyor. Dinar'da deprem sonrası 
hasar tesbiti. ilk yardım ve barınma gibi 

konularda büyük kargaşalar yaşanmıştır" dedi.
Yrd. Doç. Dr. Zeki GÜNDÜZ ' de 

yapuğı konuşmada üzerinde yaşadığımız yer 

kabuğunun iç kuvvetlerinin etkisiyle sürekli 

değişikliklere ve hareketlere maruz kaldığını 

belirterek; " Depremler yer kabuğu içinde olan 
fiziksel ve kimyasal etkiler sonucu kabukla 
oluşan defermasyon enerjisinin kütlelerin 
kırılma direncini aşması durumunda şekil 
değiştirme enerjisinin ani olarak açığa 
çıkmasından meydana gelir." dedi.

Yrd.Doç.Dr. Hüseyin Yrd.Doç.Dr. 
Mansur SÜMER de yaptıkları konuşmada 

depreme karşı ne gibi önlemlerin alınabileceğine 

dikkat çekerek, dinar depremini Sakarya için 

değerlendirdiler.



" SEVGİ PAYLAŞILDIKÇA 
BÜYÜR. "

Adı; Haşan, Ali, Ayşe ...

Onlar bizim çocuklarımız. Sevgi ve 
yardıma muhtaç çocuklarımız. Oysa, sevgi 

paylaşıldıkça büyür.
Sakarya Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. İsmail ÇALLI 

yeni yılda Sosyal Hizmetler İl Müdürlüğü Arifiye Çocuk Yuvasını 

ziyaret ederek, yuvada yaşayan 84 Çocuğun yeni yılını kutladı.
Arifıyc Çocuk Yuvası Müdürü Ayşcn ERDOĞAN'dan 

yuvanın sorunları hakkında bilgi alan SAÜ Rektörü Prof. Dr. 

İsmail ÇALLI, Sakarya Üniversitesi olarak yuvaya her türlü 

yardımın yapılacağım söyledi. Öncelikli olarak, bir SAÜ'ne 

mensup bir Pisikolog nezaretinde çocuklara hizmet verileceğini 

belirten Rektör ÇALLI, Sağlık Hizmetleri Meslek Yüksekokulu 

Öğrencileri'nin bir bölümünün stajlarım bu kurumda yapmalarının 

sağlanacağını kaydetti.

ÇOCUKLARA TİYATRO
Ayrıca Arifiye Çocuk Yuvasında yaşayan çocukların boş 

zamanlarını değerlendirmeleri açısından burada bir tiyatro 

topluluğunun, kurulabileceğini bildiren Rektör ÇALLI, tiyatro 
çalışmaları için bir elemanın SAÜ tarafından burada 

görevlendirilebileceğini söyledi.

Ziyarette çocuklarla şakalaşmayı'da ihmal etmeyen 

Rektör ÇALLI, Amerikan bilmeceleriyle çocukların ilgi odağı 

oldu.
Arifiye Çocuk Yuvası Öğrencileri önümüzdeki günlerde, 

Sakarya Üniversitesi Esentepe Kampüsü'nde bir öğle yemeği 

yemek için sözleştiler.
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Spor,Kültür ve Sanat Birliği 
Başkanlığına Prof.Burhan 

SÜMER seçildi.
Sakarya Üniversitesi bünyesinde gerçekleştirilen spor, kültür ve 

sanat organizasyonlarını yönlendirmek, Üniversitelerarası 
organizasyonlara imkan sağlamak amacıyla kurulan birliğin genel 
kurulu 10 Ocak'ta yapıldı.

Genel Kurul'da Rektör Yardımcısı Prof.Burhan SÜMER Spor, 
Kültür ve Sanat Birliği’nin Başkanlığı görevine getirildi.

Prof.Burhan SÜMER Genel Kurul'da yaptığı konuşmada, 
Sakarya Üniversitesi’nin özellikle spor ve kültür alanında 1996 
yılında güzel çalışmalar yapacağı söyledi.

bir başka otomobil değil, bambaşka bir dünya!
✓
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Büyük ÇopCı Öğtmi Taıarna Anketi yapılacak
Sakarya Üniversitesi tarafından 1570 öğrenciye 

uygulanacak büyük çaplı bir tanıma anketi 
düzenleniyor.

" SAÜ Pskolojik Danışma ve Rehberlik Merkezi " tarafından 

yapılacak anketle öğrenciye daha iyi hizmet verilmesinin ve rehberlik çalışmasına 

olanak sağlanmasının beklendiği bildirildi. Türkiye genelinde ilk kez bu kadar 

büyük bir öğrenci tanıma anketinin yapıldığını belirten Psikolog Alparslan 

KARAPINAR, genç üniversitemizin kuruluşuyla birlikte " Psikolojik Danışma ve 
Rehberlik Merkezi " ni kurmakla çağdaş eğitim kurumu olma vasfım doğuşu ile 
birlikte kazandığını, üniversitemizle aynı dönemde kurulmuş olan diğer 

üniversitelerde böyle bir kurum olmadığını, ancak tarihi eski olan üniversitelerde 

" Psikolojik Danışma Merkezi " nin olduğunu söyledi.
Bu merkezin varoluş nedeninin öğrenciye karşılıksız psikolojik ve 

rehberlik hizmeti vermek olduğunu da söyleyen Karapınar, merkezin diğer 

çalışmaları hakkında da şunları söyledi: "Merkezimiz öğrencileri eve 
yerleştirme" amacıyla da (alışmalar yapmaktadır. Her ne kadar birinci amaç 
barınma sorununu çözmek olsa da öğrencileri tanımak, yabancı bir şehre ilk 
defa gelmenin sıkıntısını hafifletmek gibi örtülü amaçlarımız da vardır " dedi. 
Psikolog Alparslan KARAPINAR merkezin materyal bakımından zengin 

olduğunu, bugüne kadar yapılan faaliyetler sonucunda hiçbir problem 

çıkmadığını, eğer bu uygulama yapılırsa hem öğrenciye birinci elden 

ulaşılacağını, hemde problem taramanın kolaylıkla yapılacağını belirtti.


